
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 18. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 136
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af almene boliger og 
lov om kommunernes styrelse. (Etablering af fonden for blandede byer og anvendelse af 
fondens midler og Landsbyggefondens driftsstøtte m.v.).
Af indenrigs- og boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

Spørgsmål 2
Jf. artiklen »Arkitekt: Ghettoplanen klimabelaster« fra Respons den 6. november 2019 
(https://www.responsmedie.dk/arkitekt-ghettoplanen-klimabelaster/) vurderes det, at det 
samlede antal nedrivninger vil medføre en udledning på næsten 50.000 tons CO2 over 
50 år. Hvor meget CO2 er der allerede udledt og vil der fremover blive udledt, i forbindel-
se med de foretagne og planlagte nedrivninger, i henhold til ghettoplanen af 2018? Er der 
lavet en LCA-analyse for ghettoområderne ifm. cirkulær økonomi og CO2-beregning på 
det, at man vil rive ned og bygge op i området og andre steder uden for ghettoområder-
ne? Og hvordan vil nedrivning og genopførelse af så mange almene boliger passe ind i 
vores 70 pct.-målsætning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susan Kronborg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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